

No. 1168. STATUTE OF THE COUNCIL OF EUROPE. SIGNED AT LONDON ON 5 MAY 1949<sup>1</sup>

ACCESSION

*Instrument deposited with the Secretary-General of the Council of Europe on:*

22 September 1976

PORTUGAL

(With effect from 22 September 1976.)

*Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 21 April 1977.*

N° 1168. STATUT DU CONSEIL DE L'EUROPE. SIGNÉ À LONDRES LE 5 MAI 1949<sup>1</sup>

ADHÉSION

*Instrument déposé auprès du Secrétaire général du Conseil de l'Europe le :*

22 septembre 1976

PORTUGAL

(Avec effet au 22 septembre 1976.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 21 avril 1977.*

No. 3010. INTERNATIONAL CONVENTION TO FACILITATE THE IMPORTATION OF COMMERCIAL SAMPLES AND ADVERTISING MATERIAL. DONE AT GENEVA ON 7 NOVEMBER 1952<sup>2</sup>

ACCESSION

*Instrument deposited on:*

28 April 1977

ICELAND

(With effect from 28 May 1977.)

*Registered ex officio on 28 April 1977.*

N° 3010. CONVENTION INTERNATIONALE POUR FACILITER L'IMPORTATION DES ÉCHANTILLONS COMMERCIAUX ET DU MATÉRIEL PUBLICITAIRE. FAITE À GENÈVE LE 7 NOVEMBRE 1952<sup>2</sup>

ADHÉSION

*Instrument déposé le :*

28 avril 1977

ISLANDE

(Avec effet au 28 mai 1977.)

*Enregistré d'office le 28 avril 1977.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 87, p. 103, and annex A in volumes 100, 196, 614, 777, 793, 976, 980 and 1038.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 221, p. 255; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 3 to 11, as well as annex A in volumes 846, 940 and 1003.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 87, p. 103, et annexe A des volumes 100, 196, 614, 777, 793, 976, 980 and 1038.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 221, p. 255; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 3 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 846, 940 et 1003.